
 

 

 

 

Raadsvraag (art. 39) Gesteld door:  

Roosendaalse lijst  
Datum 19 mei 2021 
Onderwerp 127-2021 Bord grens Essen-Nispen 
Portefeuillehouder College B&W 

 

De fractie heeft de volgende vragen: 

Geachte voorzitter,  

Net na de grensovergang vanuit Essen, de Nieuwstraat, op de Essenseweg in Nispen staat een groot 

bord met hierop de maximumsnelheden in Nederland. 

Dit bord staat al jaren op deze locatie en is blijven staan ook nadat de nieuwe grensovergang aan de 

Antwerpseweg in gebruik is genomen. Het bord zit onder de betonspetters en is op verschillende 

plaatsen beschadigd en krom. Het ziet er niet uit als een warm welkom in onze gemeente. Bewoners 

in de buurt van dit bord zouden deze graag willen laten verwijderen. Indien het nodig is dat er een 

bord staat zouden zij graag een kleiner bord zien.  

De Roosendaalse Lijst heeft hierover de volgende vragen: 

 

1.      Bent u bekend met dit bord en de locatie? 

2.      Is de gemeente eigenaar van dit bord? Zo nee, wie dan wel. 

3.      Bent u het met de bewoners eens dat dit bord (veel) te groot is voor haar doel? Zo nee, graag 

een toelichting. 

4.      Zou u dit bord willen laten verwijderen of de vraag aan de eigenaar van het bord willen stellen 

om dit te doen? 

5.      Indien het nodig is om een (klein) nieuw bord te plaatsen, zou de locatie dan in overleg met de 

directe bewoners op dit gedeelte van de Essenseweg kunnen plaatsvinden? 

 

Namens de Roosendaalse Lijst 

Marco Schillemans en Charl Goossens  

 

 

 

 

 

 



 

Wij beantwoorden de vraag als volgt: 

 

1. Bent u bekend met dit bord en de locatie?  

Ja. 

2. Is de gemeente eigenaar van dit bord? Zo nee, wie dan wel.  

Rijkswaterstaat is eigenaar. 

3. Bent u het met de bewoners eens dat dit bord (veel) te groot is voor haar doel? Zo nee, graag een 

toelichting. 

Dit zijn standaardborden die Rijkswaterstaat plaatst. Wij kunnen ons overigens voorstellen dat 

bewoners dit bord te groot vinden.  

4. Zou u dit bord willen laten verwijderen of de vraag aan de eigenaar van het bord willen stellen om 

dit te doen?  

Wij zijn in overleg met Rijkswaterstaat om te kijken of het bord verwijderd, verplaatst of vervangen kan 

worden door een kleiner bord. 

5. Indien het nodig is om een (klein) nieuw bord te plaatsen, zou de locatie dan in overleg met de 

directe bewoners op dit gedeelte van de Essenseweg kunnen plaatsvinden? 

Wij zullen er bij Rijkswaterstaat op aandringen een (klein) nieuw bord in overleg met de directe 

bewoners te (ver)plaatsen. 

  

Wij vertrouwen erop U hiermede voldoende te hebben geïnformeerd. 

Hoogachtend, 

Burgemeester en wethouders van Roosendaal, 

De secretaris,            De burgemeester, 

                               


